

<p>Mox Exclusive Offer “Get one extra hour of free parking in apm” Terms and Conditions</p>	<p>Mox 獨家優惠「apm 送額外 1 小時免費泊車」條款及細則</p>
<ol style="list-style-type: none"> 1. The Mox Exclusive Offer is available from 1 to 30 November 2022 (both dates inclusive). 2. The Mox Exclusive Offer is available to holders of a Mox Card (“Cardholders”) issued by Mox Bank Limited (“Mox”). 3. To enjoy the Mox Exclusive Offer, Cardholders must satisfy any one of the “Spending Requirements” for the “Mox x apm Spending Rewards Promotion” (see: https://assets.ctfassets.net/sytia6db7tt6/1fP7e8B2SNMiUIhnrHgG0Q/aed19d8031244bf8d7606f04203336bb/220930 - Mox x apm Promotion T Cs.pdf) (“Spending Rewards Promotion”). 4. The Mox Exclusive Offer is only applicable for the apm carpark at Millennium City 5, 418 Kwun Tong Road and only applicable to private cars that enter during the carpark’s operational hours of 09:00 to 02:00. 5. To redeem the Mox Exclusive Offer, you must present your Mox Card and the sales invoice and sales slip used to satisfy a “Spending Requirements” for the Spending Rewards Promotion on the same day at Customer Care Center on the Concourse Level (C/F) for before leaving the carpark. Please note, the Customer Care Centre will assist Cardholders to redeem the Mox Exclusive Offer only – it will not calculate the actual time of or take payment for the parking. 6. The Mox Exclusive Offer is limited to 3,720 redemptions, on a first-come, first-served basis. 7. Cardholders can redeem the Mox Exclusive Offer once per day. 8. The Mox Exclusive Offer can be combined with existing apm mall parking privileges. Each car can only enjoy a maximum of 5 hours free parking per entry, no matter the quantity and type of promotional offer redeemed. 9. If a Cardholder parks their car in the carpark beyond the free parking period, the prevailing parking fees will be charged from the end of free parking period at HK\$25 per hour. Payment can be made at the out-gate 	<ol style="list-style-type: none"> 1. 推廣期為 2022 年 11 月 1 至 30 日 (包括首尾兩天)。 2. 必須為 Mox Bank Limited (「Mox」)發出的 Mox 卡的持卡人(「持卡人」)方合資格享有此 Mox 獨家優惠。 3. 必須完成「Mox x apm 消費獎賞」推廣中的其中一項累積簽賬要求方可享有此 Mox 獨家優惠 (「消費獎賞推廣」) (詳情: https://assets.ctfassets.net/sytia6db7tt6/1fP7e8B2SNMiUIhnrHgG0Q/aed19d8031244bf8d7606f04203336bb/220930 - Mox x apm Promotion T Cs.pdf). 4. Mox 獨家優惠適用於位於觀塘觀塘道 418 號創紀之城第 5 期 apm 停車場, 入車時間必須為早上 9 時正至凌晨 2 時正。 5. 要換領 Mox 獨家優惠, 你須於離開停車場前於大堂層顧客服務中心出示 Mox 卡及銷售發票或銷售存根, 方可專享免費泊車優惠。請注意, 顧客服務中心將只協助持卡人換領 Mox 獨家優惠, 而並不會計算泊車的實際時間或收取泊車費。 6. Mox 獨家優惠名額僅限於 3,720 個, 先到先得, 換完即止。 7. 每位 Mox 持卡人每日只可享 Mox 獨家優惠一次。 8. Mox 獨家優惠可與現有的 apm 商場泊車禮遇一併使用。每輛汽車每次入停車場最多可享合共 5 小時免費泊車 (不論換領的推廣數量及類型)。 9. 如持卡人泊車超過免費泊車時段, 商場會在其後每小時收取 HK\$25 元的費用。可於閘門或位於大堂層、地庫一層或地庫二層的自動繳費站付款。

<p>or at an autopay station on C/F, B1/F or B2/F.</p> <p>10. No refund of services can be provided after payment of parking fee.</p> <p>11. The Mox Exclusive Offer is provided by apm and is not provided by Mox. You acknowledge and agree that the availability and provision of the Mox Exclusive Offer to you and its use by you is subject to the 'Mox Disclaimer' as set out in the Mox app and/or on Mox's website.</p> <p>12. apm reserves the right to amend these terms and conditions from time to time, as well as to vary or terminate the Mox Exclusive Offer without prior notice.</p> <p>13. The descriptions, images and prices contained in the promotional materials for the Mox Exclusive Offer are for reference only and are subject to change without notice.</p> <p>Last updated: 1 November, 2022</p>	<p>10. 已付泊車費將不能退回。</p> <p>11. Mox 獨家優惠由 apm 提供，而並非由 Mox 提供。您承認並同意 Mox 獨家優惠的可用性 及提供者，你的使用須受 Mox 應用程式及 Mox 網站上列明的「Mox 免責聲明」約束。</p> <p>12. apm 保留隨時修改此 Mox 獨家優惠條款及細則及終止 Mox 獨家優惠的權利，恕不另行通知。</p> <p>13. 載於 Mox 獨家優惠的產品描述、圖片及參考售價只供參考。如有任何調整，恕不另行通知。</p> <p>最後更新日期: 2022 年 11 月 1 日</p>
---	--